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FRILUFTSFRÄMJANDET SOLNA-SUNDBYBERG- SPÅNGA-KISTA

Årsmötesprotokoll 2022

Tid: 2022-03-10 kl 18:30-2100
Plats: Fabege, Gårdsvägen 6, Solna

§ 1 Mötets öppnande
Ordförande Fredrik von Unge hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.
Styrelsen kommer att stanna kvar efter mötet för att svara på eventuella frågor som
inte tas upp på dagordningen.

§ 2 Val av ordförande för mötet
Till mötesordförande väljs Fredrik Wallén.

§ 3  Val av sekreterare för mötet
Till sekreterare väljs Göran Lindegårdh.

§ 4 Upprop av röstberättigade
Antal röstberättigade närvarande 19 st.
Ylva Killander, Fredrik Killander, Fredrik Wallén, Yvonne Söderlund, Siv Blomberg,
Thomas Lundström, Jenny Rosén, Helene Westberg, Kerstin Fruchter, Rolf
Rosenblüt, Brita Christensson, Sabine Düffel, Karin Liljefors, Erik Spiegelberg, Lena
Brunefors, Göran Lindegårdh, Elin Brunefors, Magnus Grape, Fredrik von Unge.

§ 5 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns.

§ 6 Val av två personer att jämte ordföranden justera protokollet.
Fredrik Killander och Magnus Grape väljs  till justeringsmän.

§ 7 Fråga om årsmötet är i stadgeenlig ordning utlyst
Kallelse gick ut via mail den 3 feb 2022.

§ 8 Val av rösträknare
Till rösträknare väljs Fredrik Killander och Magnus Grape.

§ 9 Behandling av styrelsens resultat -och balansräkning samt
verksamhets-och förvaltningsberättelse för det gångna verksamhetsåret.
Resultat- och balansräkning
Fredrik von Unge redovisade resultat- och balansräkning för året 2021.
Högre intäkter än budgeterat tack vare barnverksamhet och MTB vilket lett till fler
medlemmar och därmed intäkter.
Kostnader ligger ungefär som planerat. Skillnad är högre kostnader för vandring.
Resultat på 61 000 kr plus för år 2021. Orsak till högre intäkter är att föreningen har
sökt mer bidrag samt det ökande antalet medlemmar.
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Verksamhetsberättelse
Ett ökat antal medlemmar vilket innebär att vår förening är den 7:e största
lokalavdelning i landet.
Fredrik von Unge, Magnus Grape, Helene Westberg, Lena Brunefors, Göran
Lindegårdh redovisade verksamhetsåret för olika grenar och aktiviteter vintertid med
snö och is samt kommande evenemang som tex. fjällvandring.
En del aktiviteter har inte kunnat genomföras på grund av corona epidemin.

Styrelsens verksamhets och förvaltningsberättelse godkänns utan några särskilda
synpunkter.

§ 10 Revisorernas berättelse
Fredrik Wallén läste upp väsentliga delar av revisionsberättelsen från revisor Maria
Brunn. Revisionsberättelsen godkändes utan några särskilda synpunkter.

§ 11 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen
Årsmötet beviljar, enligt revisorns tillstyrkan, styrelsen ansvarsfrihet för förvaltningen
under verksamhetsåret 2021.

§ 12  Behandling av ärenden som styrelsen förelägger mötet.
Inga förslag förelåg från styrelsen.

§ 13 Behandling av inkomna ärenden/motioner.
Inga motioner har inkommit.

§ 14 Fastställande av arvode till styrelsen
Årsmötet fastställer, enligt styrelsens förslag, att arvodet förblir 0 kr.

§ 15 Behandling av styrelsens verksamhets- och budgetplan för 2022.
Fredrik von Unge föredrog övergripande aktiviteter för 2022.

- utbilda och fortbilda ledare.
- effektivare hantering av elektroniskt material.
- fortsatt satsning i Spånga Kista-området.
- inköp av administrativ resurs från Region Mälardalen.
- upprätta hyresavtal för “klubbstuga” vid Överjärva samt renovera denna.

Verksamhetsplan för 2022 redovisades för de olika grenarna. Alla grenar växer och
kompletterande grenledare efterfrågas för alla grenar. Utifrån den enkät som gick ut
till medlemmarna var vildmarksmatlagning en önskad aktivitet och en vildmarkskock
kommer att engageras som inspiration för ledarna.

Budgeten för 2022 redovisades av Fredrik von Unge, 0 kr i resultat förväntas

Verksamhetsplan och budget godkändes av årsmötet utan övriga kommentarer

§ 16 Val av ordföranden för lokalavdelningen tillika dess styrelse.
Fredrik von Unge väljs till ordförande på 1 år.

§ 17 Bestämmande av antalet styrelseledamöter.
Årsmötet fastställde antalet till 7 ledamöter utöver ordförande.
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§ 18 Val av ledamöter och fyllnadsval.
Omval på 2 år:
Jenny Rosen och Fredrik Killander
Nyval på två år:
- Joachim Nässlander, som ej var närvarande presenterade sig själv via film
- Thomas Lundström
Fyllnadsval på 1 år
Erik Spiegelberg

§ 19 Val av valberedning.
Karin Liljefors och Marianne Möller

§ 20 Val av revisor och suppleant.
Maria Brunn valdes 2021 på 2 år
Omval av Eva-Lena Johansson på ett år

§ 21 Val av  3 st ombud till regionstämman tisdag den 5 april 2022.
Fredrik von Unge väljs som ombud och årsmötet ger styrelsen mandat att tillsätta
övriga två platser.

§ 22 Övriga frågor.
Frågan om MTB i skogarna hade föranmälts till årsmötet.
Frågan om hur och var man cyklar MTB i skogen diskuterades med styrelse och
grenledare MTB.

Fråga om betalning vid vandringar togs upp och diskuterades. För närvarande sker
olika tillämpning för vardags- och helgvandringar
Det bör vara likartade möjligheter vid vandringar avseende startplats kopplat till
möjligheten att ta sig till startplatsen med lokaltrafik och likartade avgifter.
Kort svar från styrelsen är att varje gren bör finansiera sina egna kostnad för
ledarutbildning mm.

§ 23 Mötets avslutades.
Styrelsens ordförande Fredrik von Unge tackade mötets ordförande Fredrik Wallén
med en Friluftsfrämjarmössa och ytterligare present samt tackade också de
närvarande medlemmarna.
Göran Lindegårdh tackades för sin tid i styrelsen och som tillförordnad grenledare för
vandringsverksamheten.

Ordförande

Fredrik Wallén

Vid protokollet Justeras

Göran Lindegårdh Magnus Grape Fredrik Killander

 F
W

, F
K,

 G
L,

 M
G

 —
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





[
  {
    "personal_id": "8b271a578a6c36ba5d5929b765f9a5c28b34724a8382aea5da45b6f281c2ef8f",
    "sign_ip": "78.69.124.118",
    "full_name": "MAGNUS GRAPE",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "78.69.124.118",
      "orderRef": "56835994-e329-4282-a63e-3d861efa468a",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "MAGNUS GRAPE",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "4bd4997b1d88346ed661cad3bf831969158282ffa518bd0bc0eefee5495b5cad",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 61506
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2022-03-15 08:57",
    "sign_time": "2022-03-15T07:57:19.293Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Årsmötesprotokoll 2022 ver 3.pdf\nStorlek: 61506 byte\nHashvärde SHA256: 4bd4997b1d88346ed661cad3bf831969158282ffa518bd0bc0eefee5495b5cad",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "ada0dd5d469dbc005e3a14f73dbabd4c0880e559a6076b661e57167232488bc9",
    "sign_ip": "94.191.153.161",
    "full_name": "Göran Lindegårdh",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "94.191.153.161",
      "orderRef": "ab39f2b3-7dca-4fb1-b7d4-cb252bbea1d1",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "Göran Lindegårdh",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "4bd4997b1d88346ed661cad3bf831969158282ffa518bd0bc0eefee5495b5cad",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 61506
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2022-03-15 09:14",
    "sign_time": "2022-03-15T08:14:37.729Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Årsmötesprotokoll 2022 ver 3.pdf\nStorlek: 61506 byte\nHashvärde SHA256: 4bd4997b1d88346ed661cad3bf831969158282ffa518bd0bc0eefee5495b5cad",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "cdaf9610dda11fff54ee971ab41bb8cc691ffd9bf2c6c9011a3c9dc061720c64",
    "sign_ip": "94.191.152.3",
    "full_name": "FREDRIK KILLANDER",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "94.191.152.3",
      "orderRef": "97848baf-7b05-4bf2-811d-a5d72fff5baa",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "FREDRIK KILLANDER",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "4bd4997b1d88346ed661cad3bf831969158282ffa518bd0bc0eefee5495b5cad",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 61506
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2022-03-15 13:14",
    "sign_time": "2022-03-15T12:14:09.446Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Årsmötesprotokoll 2022 ver 3.pdf\nStorlek: 61506 byte\nHashvärde SHA256: 4bd4997b1d88346ed661cad3bf831969158282ffa518bd0bc0eefee5495b5cad",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "d618789e2c48420e31e76a05c840ea3cec19d8697e5e89baf6cf1028b1dab09b",
    "sign_ip": "192.36.202.254",
    "full_name": "FREDRIK WALLÉN",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "192.36.202.254",
      "orderRef": "377d92b3-4ac0-4433-9f6a-b5517649e3c3",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "FREDRIK WALLÉN",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "4bd4997b1d88346ed661cad3bf831969158282ffa518bd0bc0eefee5495b5cad",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 61506
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2022-03-22 22:22",
    "sign_time": "2022-03-22T21:22:43.040Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Årsmötesprotokoll 2022 ver 3.pdf\nStorlek: 61506 byte\nHashvärde SHA256: 4bd4997b1d88346ed661cad3bf831969158282ffa518bd0bc0eefee5495b5cad",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  }
]




FRILUFTSFRÄMJANDET SOLNA-SUNDBYBERG- SPÅNGA-KISTA


Årsmötesprotokoll 2022


Tid: 2022-03-10 kl 18:30-2100
Plats: Fabege, Gårdsvägen 6, Solna


§ 1 Mötets öppnande
Ordförande Fredrik von Unge hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.
Styrelsen kommer att stanna kvar efter mötet för att svara på eventuella frågor som
inte tas upp på dagordningen.


§ 2 Val av ordförande för mötet
Till mötesordförande väljs Fredrik Wallén.


§ 3  Val av sekreterare för mötet
Till sekreterare väljs Göran Lindegårdh.


§ 4 Upprop av röstberättigade
Antal röstberättigade närvarande 19 st.
Ylva Killander, Fredrik Killander, Fredrik Wallén, Yvonne Söderlund, Siv Blomberg,
Thomas Lundström, Jenny Rosén, Helene Westberg, Kerstin Fruchter, Rolf
Rosenblüt, Brita Christensson, Sabine Düffel, Karin Liljefors, Erik Spiegelberg, Lena
Brunefors, Göran Lindegårdh, Elin Brunefors, Magnus Grape, Fredrik von Unge.


§ 5 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns.


§ 6 Val av två personer att jämte ordföranden justera protokollet.
Fredrik Killander och Magnus Grape väljs  till justeringsmän.


§ 7 Fråga om årsmötet är i stadgeenlig ordning utlyst
Kallelse gick ut via mail den 3 feb 2022.


§ 8 Val av rösträknare
Till rösträknare väljs Fredrik Killander och Magnus Grape.


§ 9 Behandling av styrelsens resultat -och balansräkning samt
verksamhets-och förvaltningsberättelse för det gångna verksamhetsåret.
Resultat- och balansräkning
Fredrik von Unge redovisade resultat- och balansräkning för året 2021.
Högre intäkter än budgeterat tack vare barnverksamhet och MTB vilket lett till fler
medlemmar och därmed intäkter.
Kostnader ligger ungefär som planerat. Skillnad är högre kostnader för vandring.
Resultat på 61 000 kr plus för år 2021. Orsak till högre intäkter är att föreningen har
sökt mer bidrag samt det ökande antalet medlemmar.







Verksamhetsberättelse
Ett ökat antal medlemmar vilket innebär att vår förening är den 7:e största
lokalavdelning i landet.
Fredrik von Unge, Magnus Grape, Helene Westberg, Lena Brunefors, Göran
Lindegårdh redovisade verksamhetsåret för olika grenar och aktiviteter vintertid med
snö och is samt kommande evenemang som tex. fjällvandring.
En del aktiviteter har inte kunnat genomföras på grund av corona epidemin.


Styrelsens verksamhets och förvaltningsberättelse godkänns utan några särskilda
synpunkter.


§ 10 Revisorernas berättelse
Fredrik Wallén läste upp väsentliga delar av revisionsberättelsen från revisor Maria
Brunn. Revisionsberättelsen godkändes utan några särskilda synpunkter.


§ 11 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen
Årsmötet beviljar, enligt revisorns tillstyrkan, styrelsen ansvarsfrihet för förvaltningen
under verksamhetsåret 2021.


§ 12  Behandling av ärenden som styrelsen förelägger mötet.
Inga förslag förelåg från styrelsen.


§ 13 Behandling av inkomna ärenden/motioner.
Inga motioner har inkommit.


§ 14 Fastställande av arvode till styrelsen
Årsmötet fastställer, enligt styrelsens förslag, att arvodet förblir 0 kr.


§ 15 Behandling av styrelsens verksamhets- och budgetplan för 2022.
Fredrik von Unge föredrog övergripande aktiviteter för 2022.


- utbilda och fortbilda ledare.
- effektivare hantering av elektroniskt material.
- fortsatt satsning i Spånga Kista-området.
- inköp av administrativ resurs från Region Mälardalen.
- upprätta hyresavtal för “klubbstuga” vid Överjärva samt renovera denna.


Verksamhetsplan för 2022 redovisades för de olika grenarna. Alla grenar växer och
kompletterande grenledare efterfrågas för alla grenar. Utifrån den enkät som gick ut
till medlemmarna var vildmarksmatlagning en önskad aktivitet och en vildmarkskock
kommer att engageras som inspiration för ledarna.


Budgeten för 2022 redovisades av Fredrik von Unge, 0 kr i resultat förväntas


Verksamhetsplan och budget godkändes av årsmötet utan övriga kommentarer


§ 16 Val av ordföranden för lokalavdelningen tillika dess styrelse.
Fredrik von Unge väljs till ordförande på 1 år.


§ 17 Bestämmande av antalet styrelseledamöter.
Årsmötet fastställde antalet till 7 ledamöter utöver ordförande.







§ 18 Val av ledamöter och fyllnadsval.
Omval på 2 år:
Jenny Rosen och Fredrik Killander
Nyval på två år:
- Joachim Nässlander, som ej var närvarande presenterade sig själv via film
- Thomas Lundström
Fyllnadsval på 1 år
Erik Spiegelberg


§ 19 Val av valberedning.
Karin Liljefors och Marianne Möller


§ 20 Val av revisor och suppleant.
Maria Brunn valdes 2021 på 2 år
Omval av Eva-Lena Johansson på ett år


§ 21 Val av  3 st ombud till regionstämman tisdag den 5 april 2022.
Fredrik von Unge väljs som ombud och årsmötet ger styrelsen mandat att tillsätta
övriga två platser.


§ 22 Övriga frågor.
Frågan om MTB i skogarna hade föranmälts till årsmötet.
Frågan om hur och var man cyklar MTB i skogen diskuterades med styrelse och
grenledare MTB.


Fråga om betalning vid vandringar togs upp och diskuterades. För närvarande sker
olika tillämpning för vardags- och helgvandringar
Det bör vara likartade möjligheter vid vandringar avseende startplats kopplat till
möjligheten att ta sig till startplatsen med lokaltrafik och likartade avgifter.
Kort svar från styrelsen är att varje gren bör finansiera sina egna kostnad för
ledarutbildning mm.


§ 23 Mötets avslutades.
Styrelsens ordförande Fredrik von Unge tackade mötets ordförande Fredrik Wallén
med en Friluftsfrämjarmössa och ytterligare present samt tackade också de
närvarande medlemmarna.
Göran Lindegårdh tackades för sin tid i styrelsen och som tillförordnad grenledare för
vandringsverksamheten.


Ordförande


Fredrik Wallén


Vid protokollet Justeras


Göran Lindegårdh Magnus Grape Fredrik Killander
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